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KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN 
 

Lunds Tekniska Högskola 
 

 
Studierådet för Kemi- och Biotekniksektions 1:a protokollmöte.  

Mötet ägde rum klockan 17:15 onsdagen den 6/3 2019 i konferensrummet Marie Curie på Kemicentrum. 
 
Dagordning 

 

  Ärende  Åtgärd  Bilaga 
       
§ 1.  OFMÖ  Beslut  Mötet öppnades 

17:23 
       
§ 2.  Val av sekreterare  Beslut  Lucas Nobrant 

valdes till sekreterare 
       
§ 3.   Tid och sätt  Beslut  Godkännes 
       
§ 4.  Närvarande  Information  Alla närvarande, 

Alexandra Billett 
anlände 17:28 

       
§ 5.  Frånvarande  Information  Ingen 
       
§ 6.  Adjungeringar  Beslut  Ingen 
       
§ 7.  Val av tvenne justerare  Beslut  Melker  och Alma 
       
§ 8.  Fastställande av dagordning  Beslut  Godkännes 
       
§ 9.   Anmälan övriga frågor  Beslut  Inga övriga frågor 
       
§ 10.  Föregående protokoll   Beslut  1 Protokollet lades 

till handledningen  
       
§ 11.  Meddelanden  Information  Sarah: Vi hade det 

trevligt i måndags 
kväll. 
Frida: Jag är glad att 
vara invald. 
Alexandra: Börjat få 
svar från 
CEQ-möten. 
 
Lite diskussion om 
CEQ-möten 
 
Johan: 63 svar till 
årets lärare 

       
§ 12.   Runda bordet 

Vad har alla gjort sedan senast? 
Information   Johan: Vi har startat 

upp och börjat få 
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koll. Har varit på två 
SrX möten 
Sarah: Startat upp, 
skickat något mail, 
möte med Gunnar 
och skiphte med 
gamla SrBK 
Alma: Pratat med ett 
gammalt 
likabehandlingsomb
ud från data. Gjort 
en poster till årets 
lärare Alma ska “fixa 
grejer”.  
Simon: Inte gjort så 
mycket, missat sin 
utbildning.  
Alexandra: Fixat 
kursombud, fixat 
med ceq etc. 
Sofia: Same as 
Alexandra. 
Frida: Blivit invald. 
Melker: Varit på 
möten etc. 
Lucas: Mailat fixat 
kursombud och 
gjort poster med 
Alma. 

       
§ 13.  Budgetuppföljning 

Hur ser det ut med Studierådets budget? 
Information  2 - Johan 

informerade om 
budgeten. Postern 
för Å.L. kostade 
30kr. Allt såg bra ut. 

       
§ 14.  Rapporter från Studentrepresentanter 

Vad har sagts på mötena där studentrepresentanter från K har 
närvarat. Är det något som behöver jobbas vidare med? Något som 
borde tas upp på kommande möten? 

Information/ 
Diskussion/Beslut 

3 - Lite diskussion 
om Brunnshög. 
Lades sedan till 
handlingarna. 
 

       
§ 15.  Övriga frågor   Diskussion/Beslut  Sofia: Hör man av 

sig till Melker om 
typ en lampa är 
trasig. 
Melker: Absolut 
men man kan också 
felanmäla själv. 
 
Melker föreslår gå ut 
i klasserna och 
presentera sig 
(skyddsombud), 
kanske blir 
poster/facebook/gal
lien skärmar 
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_____________________________ ________ _____________________________ ________
 

Johan Hallbeck Lucas Nobrant 
Studierådsordförande Sekreterare 
 
 
_____________________________ ________ _____________________________ ________

 
Melker Axelsson Alma Fahlén Hammar 
Justerare Justerare 
 

 

       
§ 16.  Nästa Studierådsmöte  Beslut  19-04-09 
       
§ 17.  OFMA  Beslut   Mötet avslutat 17:50 
       


